
 
STATENFRACTIE GELDERLAND 

 

 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 

 

aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 

 

datum : 18 maart 2020 

van : Charlotte de Roo 

onderwerp: Communicatie granulietstort 

 

Inleiding 

In de aangenomen motie van 12 februari 2020: ‘Verontdieping van plassen’ is het college gevraagd 

om actief te communiceren richting de inwoners van Gelderland over de voortgang met betrekking 

tot het storten van granuliet in de zandplas Over de Maas in Alphen. 

Gedeputeerde Peter Drenth heeft in de Statenvergadering van 4 maart 2020 kort toegelicht hoe het 

college aan het werk is gegaan met de opdracht van de motie, maar sindsdien hebben we geen 

verdere informatie ontvangen. Ook hebben we op de website van de provincie, in de pers en op 

sociale media geen verdere informatie kunnen vinden van de provincie Gelderland over de 

voortgang. 

Vragen 

1. Wat is nu de stand van zaken met betrekking tot de rol van de Provincie en de opdracht van 

12 februari? 

2. Op welk manier en wanneer is het college van plan om te communiceren volgens de 

opdracht in de motie?  

De gemeente West Waal en Maas heeft op 16 maart 2020 een handhavingsverzoek neergelegd bij 

Rijkswaterstaat en bij de inspectie Leefomgeving en Transport om zo het storten stil te leggen.  

3. Welk contact is er tussen de Provincie en gemeente West Waal en Maas over dit onderwerp 

op dit moment? 

Is er sprake van samen optrekken en wordt de aanpak gecoördineerd? 

Ook het Burgercollectief Dreumelse Waard heeft de Omgevingsdienst van Provincie Gelderland 

gevraagd om te handhaven vanuit de wettelijke kaders van het Besluit bodemkwaliteit. De Provincie 

heeft het handhavingsverzoek doorgestuurd aan Rijkswaterstaat.  

4. Wordt er überhaupt geen handhaving ingezet vanuit de provinciale omgevingsdienst op dit 

moment in het betreffende stortgebied? Als nee, waarom niet?  

 

Met vriendelijke groet, 

Charlotte de Roo 


